
Lokalrådsmøde 

Rødegaard den 3. april 2014‐04‐06 

Referat 

 Referatet fra den 6. marts 2014 godkendt. 

 Formanden har haft møde med kommunen. Intet særligt at berette derfra. 

 8 lamper sættes op ved Dybdalen – diodelys. 

 Alle underskrev papirer vedrørende økonomi rundsent af Birgitte. 

 Jette Poulsen skal have regnskabet for 2013 tilsendt. 

 Den hjemmeside kommunen kræver er bøvlet. 4 fra lokalrådet har prøvet. Måske skal vi købe os 

ind på Resenbro.com. Beslutning: Marcus sørger for, at vi køber os ind. Udgiften minimal. Der skal 

så laves forskellige links. 

 Marcus opretter en fælles mail for os alle. 

 Formanden tager kontakt til Anne Mette Lade, Bente Rands, Rune Dreier og en 

trafiksikkerhedsrepræsentant fra kommunen omkring deltagelse i borgermødet i maj. 

 Rune Dreier sættes fast på vores dagsorden fra kl. 17.00 til 17.30. 

 Listen omkring emner for borgermødet fra referatet i marts fastholdes. Formen for mødet skal 

overvejes. Resenbrohuset ikke muligt på grund af renovering af gulve. Salen på Rødegaard 

undersøges af formanden. Kalle laver et skriftligt udkast til mødeindhold inden næste møde. 

 Marcus ser på muligheder for at lave flyers til runddeling i byen inden borgermødet. 

 Lokalrådet for Kløverbyerne er nedlagt. Linå, Mollerup og Hårup ønsker efter oprettelsen af et 

lokalråd for Lavenområdet en nærmere kontakt til Resenbro lokalråd. En udvidelse vil betyde, at 

vores lokalråd geografisk vile blive på størrelse med Voel lokalråd. Formanden svarer på 

henvendelsen fra Poul Skaarup om nærmere kontakt og til kommunen. Vi er interesseret i at 

områderne kan tilknyttes, men tager det forbehold, at de også selvstændigt skal medvirke med 

arbejdskraft. En mulig fremtidig skoledistriktsændring kunne gavne Resenbro skole, hvis der er en 

synlig kontaktflade mellem Linå, Mollerup og Hårup og Resenbro. 

 Vedrørende uvedligeholdte bygninger mm. Refereres til Bente Vissing fra kommunen. Lokalrådet 

gør opmærksom på ”rockerborgen” i et brev til kommunen. Formanden skriver derfor om 

problemet Stidalsvej 1. 

 Birgitte undersøger ”broen” som logo hos Kim. 

Næste møde den 1. maj kl. 17.00 på Rødegaard. 

 

Referent: Karl Aage 

Den 6. april 2014  

 

 


